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 Udd dommere og KL 2024 
o Der har været en henvendelse fra Jylland om selv at uddanne en KL og dette synes vi er 

en god ide, så vi kan få uddannet flere. 
o Søren kontakter Dommerne ang. indstilling af emner til dommeruddannelsen. 
o Søren kontakter Dorte Helsby ang. opstart af uddannelsen af KL. 

 DM og udlejningsudgifter. 
o Der er kommet forespørgsel om vi vil godkende en udgift på 5.000,- til leje af sø til 

afholdelse af DM i 2024, vandudvalget kan ikke godkende denne udgift, vi mener det er 
et for stort beløb. 

 International Competition for waterwork dogs 
o Søren er kommet med i den internationale komite som repræsentant for Danmark og 

ønsker vandudvalget tager stilling til hvordan vi forholder os til dette. 
 Det er vandudvalgtes holdning at det afgjort er noget vi skal arbejde videre med 

og vi skal beholde vores eksisterende vandregler og de internationale regler 
skal ”køre” selvstændig ved siden af. 

 Hvervning af nye vandhunde 
o Hvad kan vi gøre for at få tilgang af nye hunde? Et forslag er at lave en ”åbenthus” dag i 

de forskellige grupper, hvor interesseret kan komme og se hvad det hele går ud på. 
o Skal der lukkes op for deltagelse af andre racer? 
o De forskellige grupper kontaktes for at tale om mulighederne i de forskellige grupper. 

 Indlæg til ”året der gik” 
o Vi prøver at skrive et par linjer til Søren om året der gik, så vil Søren lave et skriv til 

bestyrelsen. 
 Eventuelt  

o Der var ikke noget til eventuelt. 

 

 

 


